
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

Swarzędz, dnia 7 grudnia 2020 r. 

BRM.KSSOKIS.0012.2.7.2020

Protokół nr 7/2020

Obrady rozpoczęto 3 grudnia 2020 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:40 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Mateusz 
Matuszak. Na wstępie powitał radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Posiedzenie prowadzone jest w 
formie zdalnej. Na podstawie załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych 
wniosków, 8 członków obecnych, 1 nieobecny. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił porządek obrad, 
który stanowi załącznik nr 2.

2. Przyjęcie opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Swarzędz na 2021 rok.

Przewodniczący Komisji odczytał projekt opinii Komisji w sprawie budżetu Miasta i Gminy Swarzędz na
rok 2021. Komisja przystąpiła do głosowania.  Projekt opinii stanowi załącznik nr 3. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Swarzędz na 2021 rok. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Przewodniczący Komisji M. Matuszak poinformował, że budżet Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2021 
został przez komisję zaopiniowany pozytywnie. 
Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, M. Szkudlarek, który podziękował za przyjęcie 
pozytywnej opinii w sprawie budżetu nas przyszły rok. 
Poinformował, że ubytek w dochodach ze względu na wprowadzone ustawy ogólnokrajowe będzie 
zdecydowanie większy w porównaniu z rokiem ubiegłym i wyniesie 20 mln. złotych. 
Aktualnie gmina posiada tylko 15 % nadwyżki budżetowej, którą może przeznaczyć na inwestycję. 
Burmistrz poinformował również, że przystąpiono do realizacji inwestycji budowy tunelu pod 
przejazdem kolejowym  w Kobylnicy, na który zostało pozyskane dofinansowanie z instytucji 
zewnętrznych. 



3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2021.
Przewodniczący M. Matuszak odczytał propozycję planu pracy komisji na rok 2021. Propozycja została 
przedstawiona członkom komisji do zaopiniowania. Radni nie wnieśli uwag do planu pracy. Przystąpiono
do głosowania.
Głosowano w sprawie: przyjęcia planu pracy Komisji na rok 2021. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Plan pracy stanowi załącznik nr 4. 

4. Sprawy bieżące.

W sprawach bieżących nikt nie zabrał głosu.

5. Zakończenie.

Na tym posiedzenie zakończono.

 

Przewodniczący
Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

 Mateusz Matuszak

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


